
                                                                          Protokół Nr 2/10  
                       z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu 
                                                odbytego w dniu 28 grudnia 2010r. 
 
Obecni według załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12,00. 
 
Porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2 Rozpatrzenie skargi. 
3.Rozpatrzenie i zaopiniowanie korekty budżetu. 
4.Sprawy różne. 
5.Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg posiedzenia był następujący: 
 
Ad 1 Otwarcie posiedzenia. 
 
Po przywitaniu posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Andrzej 
Adamczewski. 
Obecnych było 5 członków komisji, wobec powyższego zgodnie ze Statutem Miasta komisja 
mogła obradować. 
 
Ad 2 Rozpatrzenie skargi.  
 
Przedstawicielka Zarządu Nieruchomości omówiła skargę Pana Henryka Szukalskiego 
dotyczącą działalności Dyrektora Białogardzkiego Zarządu Nieruchomości w Białogardzie. 
Obecnie Pan Szukalski przebywa w więzieniu, ma kłopoty z lokalem mieszkalnym od śmierci 
siostry przy ul. Grunwaldzkiej 4/3. Rozłożono mu należności na raty, ale nie płacił ich i 
skierowano sprawę do sądu. Sąd wydał wyrok o eksmisję – My zabezpieczyliśmy mieszkanie 
na poczet sądu. W międzyczasie zerwano plombę na lokalu mieszkalnym i wprowadziła się 
tam kobieta z mężem i dziećmi. Pan Szukalski pozwolił im tam zamieszkać. Dał jej klucze i 
ta kobieta mieszka tam do dzisiaj. Pan Szukalski odwołał się od wyroku, ale sąd 
postanowieniem odrzucił jego prośbę. Ta Pani opłacała bieżące należności ale zaległość 
zadłużenia nie została spłacona i wynosi teraz 3,500 złotych. Zarząd Nieruchomości uznaje 
jego skargę na bezzasadną. My skierujemy sprawę do sądu, aby uzyskać lokal socjalny.  
 
Wniosek formalny : Komisja wnosi o przekazanie powyższej sprawy do rozpatrzenia przez 
Komisję Infrastruktury i Ochrony Środowiska. 
Głosowanie : Za – 5 (jednogłośnie). Wniosek przeszedł.  
 
Druga skarga dotyczy Pani Zofii Kosowskiej dotyczącą działania Burmistrza Białogardu. 
Skarbnik Miasta – powiedziała, że nie jest to kara lecz obowiązek spłaty zaległej należności. 
Burmistrz – powiedział, że jaką decyzję nie podejmiemy to zawsze będzie źle. Sam 
zastanawiam się nad tym. Będziemy dyskutować o geście uznania. Jeżeli kogoś było stać na 
wybudowanie domu to nie byłoby problemu ze spłatą. Trzeba sprawdzić poprzez wywiad 
środowiskowy jak wyposażone są dzieci tej Pani.  
Kamil Sęk – powiedział, że jest jawne zaniedbanie tej Pani lecz tych spraw nie ma dużo w 
mieście.  
Burmistrz – powinien być wniosek Komisji o rozwiązanie tej sprawy.  



Sławomir Domański – zwrócił się o przedstawienie informacji z ostatnich 5 lat o osobach 
mających zaległości czynszowe. Skierujmy tę sprawę do rozpatrzenia przez Komisję Budżetu 
i Finansów.  
Burmistrz – powiedział, że skarga jest bezpodstawna. Pomoc była już raz podjęta. Dla 
wizerunku miasta należy się tym zająć.  
 
Wniosek formalny : Komisja wnosi o przeniesienie tej skargi do rozpatrzenia przez Komisje 
Budżetu i Finansów.  
Głosowanie : zza – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. Wniosek przeszedł. 
 
Ad 3 Rozpatrzenie i zaopiniowanie korekty budżetu. 
 
Przedstawił Skarbnik Miasta – Lucyna Szymecka.  
Głosowanie : Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  
 
Burmistrz – poinformował o piśmie ‘’Unii’’ dot. Oferty sprzedaży nieruchomości położonych 
w Białogardzie przy ul. Przejazdowej 1. Powiedział, że ten obiekt należy przejąć i 
przeznaczyć na mieszkania komunalne.  
Andrzej Adamczewski – zapytał czy były przypadki umorzeń, ulg w podatkach.  
Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że były takie przypadki. Burmistrz pozwala na rozłożenie 
należności na raty.   
 
Ad 4 Sprawy różne.  
 
Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie pomocy rodzinom zagrożonym eksmisją. 
Powyższy projekt opracował Dyrektor Zarządu Nieruchomości Andrzej Nowak. Jest to próba 
uporządkowania tych spraw i pomocy tym osobom. Jest możliwość rozłożenia na raty do 24 
miesięcy w 80%. Istotny jest paragraf 21. 
Głosowanie : za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
Burmistrz _ omówił przyczyny odśnieżania z ulic. Na odśnieżanie w budżecie przeznaczone  
było 60 tysięcy złotych, a wydano już w granicach 200 tysięcy złotych. Proponuj aby przejąć 
ulice powiatowe aby zajmować się wszystkimi ulicami.  
 
Ad 5 Zamknięcie posiedzenia. 
 
Posiedzenie zakończono o godz. 14,00. 
 
 
 
Protokółowała: Danuta Holczewska – Szydłowska                           

                                                                                                    Przewodniczący komisji:                        
Andrzej Adamczewski   

 


